
Protokoll

Trummenäs Vägars Samfällighetsförening
Närv: Jan-Erik, Klas, Per-Örjan, Per-Axel samt Claesåke

§1. Ordf hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§2.Ordf redogjorde för kontakten med Lantmäteriet ang intagning av nya vägar. Kontaktperson är Klas Lindell. 
Den 12 sept inkom en bekräftelse på vår ansökan  till Lantmäteriet. Ordf  skall åter till Klas Lindell för fortsatta 
samtal om upplägget för kommande förrättning  den 5 december.

§3. Samgående m belysningsföreningen: Med anledning  till vad som framkommit av skrivelse och annat ser vi i 
nuläget ej detta är aktuellt.

§4. Det årliga bidraget på 48450:- kommer att sjunka till 37882:- 2017. 

§5. Snöröjningen: Enligt avtalet med Peter Hansson kan  uppdraget förlängas med ett år. Beslutade så.

§6. Ekonomi: Utförlig rapport av kassören. Samtliga har erlagt vägavgiften Ekonomin är god. Se 
bilaga/resultatrapport.

§7. Arbeten enl 2014-2015 handlingsplan har utförts: 3100 kvadratmeter har asfalterats. Se protokoll hos Ordf. 

§8. Ngn boende på Antons väg har inkommit med en begäran/förfrågan om att lägga ut farthinder och 
blomlådor för att få ner hastigheten på vägen. Beslutade att  några sådana  åtgärder inte får förekomma för att 
försvåra framkomligheten på vägen. Vi kan inte överbeskydda våra vägar inom vägföreningen.

§9. Ge P.Gabris i uppgift att utföra en del arbete o åtgärder som t.e.x. rikta upp böjda trafikskyltar  mm.

§10. Ordf återkommer med datum för nästa möte.

Vid protokollet

Claesåke Alfzon                                                                                                       Jan-Erik Andersson

Sekr                                                                                                                           Ordf


